
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 11. september 2018 kl. 19.00 
 
Fraværende: Lars med afbud. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 5. juni 2018 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Der har været en del beboerhenvendelser henover sommeren. Disse blev drøftet og 
behandlet og vil blive besvaret. Kommunen har søgt gravetilladelse på Bavnegårdsvej. I skrivende 
stund er arbejdet udført. Lars vil undersøge, om motionsredskaberne på Solvangen er dækket af 
vores nuværende forsikring, som dækker legepladserne. Grundejerforeningen er i gang med at få 
lavet en ny hjemmeside. Udkastet blev drøftet og det blev besluttet at der arbejdes videre med 
etableringen. Søren laver mappestruktur og vil holde hjemmesiden opdateret, når den er igangsat.  
 
3. 
Orientering fra formanden. Ingenting. 
 
4. 
Orientering fra kasserer. Bente laver saldobalance for 1. kvartal af regnskabsåret og sender til Peter. 
 
5. 
Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Ingenting. 
 
6. 
Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ingenting. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. En regnvandsbrønd på Pilegårdsvej er repareret. 
Rensning af regnvandsbrønde- og riste er igangsat og Niels vil være til stede ved rensning af de 
regnvandsbrønde/riste, hvor der ofte har været vandproblemer. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars fraværende. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Karin og Bente mødes, så Karin kan blive orienteret om 
legepladsinspektion. Efter mødet: Bente indhenter manglende oplysninger om motionsredskaberne 
fra Kathe. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Et af de nyplantede træer i etape 8 er dødt og fjernet. Der sættes et 
nyt i efteråret. Der er postet ca. 40.000 l. vand i de nye træer i tørkeperioden. I forbindelse med 
efterårets udtynding af beplantningen ved Oasen, er det blevet besluttet at skovstykket umiddelbart 
øst for Kolt Østervej 46, 48 og 50 også bliver tyndet ud. Det kan lade sig gøre, fordi det firma, vi 
har hyret til opgaven kan sælge den mængde flis, der bliver, så udgiften kan holdes nede. Mogens 
foreslår, at vi indhenter pris på rodfræsning langs KØ 46, 48 og 50, så vores gartner selv kan 
vedligeholde det fremover. Bente indhenter tilbud.  
 
11. 
Eventuelt. Ingenting.  
 
Referent: Bente Jensen 
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